
Zápis z porady vedení konané dne 8. 8. 2016 

Přítomni: Rebok, Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Vičar, Křenek 

Omluveni: Matyska, Dostál, Bartošek, Šrubařová, Regner 

1. Kontrola úkolů 

- První dávka vizitek byla odeslána do tisku, s dalšími tisky lze počítat asi za 3 měsíce.  

- Komunikační strategie – Vičar provedl rozbor cílové skupiny studentů a přístupů 

k nim. V návaznosti na to pracuje na konkrétních aktivitách a začíná se orientovat i na 

další skupiny (vyučující apod.).  

- Rebok dokončil materiály pro předání evidence software Pavlíně Kasprzakové, 

k vlastnímu předání dojde po dovolených.  

- Kohoutková informovala o schůzce svolané Michalem Procházkou, na níž proběhla 

analýza dopadů změny přihlašovací stránky pro IS. V současnosti není systém IS příliš 

vstřícný pro spojení do jednotného přihlašování s ostatními infosystémy, kupř. 

INETem. Procházka prodiskutoval technické detaily s Měcháčkem a Machačem, do 

pátku tohoto týdne zpracuje souhrnný písemný materiál k diskusi, která proběhne na 

kolegiu za přítomnosti ředitele.  

- 29. srpna proběhne diskuse ke strategii rozvoje CPS.  

- Kohoutková informovala o novém webu www.muni. V pátek 5. 8. byla externě 

dodána podstatná část chybějící finální nakódované grafiky, nyní intenzivně probíhá 

implementace v Umbraco. Snahou je nepřekročit (významněji) termín 31. 8. i přes 

více než měsíční zpoždění externích dodávek.  

 

2. Ostatní  

- Probíhá technologický upgrade WinPack zabezpečovaček.  

- Windows 10 – byly přemigrovány studovny MU, v současnosti je hotových cca 600 

strojů. Ze zaměstnaneckých je hotova asi polovina. Některé stroje nebylo možné 

přemigrovat kvůli jejich stáří, je na místě zvážit jejich obnovu.  

- V týdnu 22.–28. 8. bude ukončen provoz testovacího prostředí Yammer a bude 

vytvořeno jednotné prostředí pro celou MU. Bližší informace o novém prostředí jsou k 

dispozici zde: 

https://www.yammer.com/mail.muni.cz/#/threads/show?threadId=744715237  

- Bezpečnostní tým navázal spolupráci se středoškolskou soutěží v kybernetické 

bezpečnosti, jejímž organizátorem je AFCEA ve spolupráci s NBÚ aj. Rektor MU na 

naši žádost udělil soutěži svou záštitu. Spolupráce pro ÚVT a MU přinese zvýšení 

povědomí o kybernetické bezpečnosti v rámci středních škol, odborné komunity v ČR, 

ale i v rámci Evropy, kdy zajistíme odbornou podporu a propojení finalistů do 

Evropské kybernetické soutěže (pořádané ENISA).  

- Vičar připomněl výsledky ankety z výjezdního zasedání na téma atmosféry a 

komunikace vedení ÚVT, ze kterých jsou zřejmé některé nedostatky a prostor pro 

zlepšení. Vedení ÚVT vnímá potřebu zefektivnění komunikace vůči zaměstnancům 

jako oprávněnou a důležitou – Oddělení vnějších vztahů připraví návrh, jak aktuální 

stav zlepšit.  

http://www.muni/
https://www.yammer.com/mail.muni.cz/#/threads/show?threadId=744715237


- Byly odevzdány dva velké OP VVV projekty do výzvy research infrastructures – 

Elixir a CERIT SC. Křenek poděkoval všem, kteří se na přípravě podíleli.  

- Rebok informoval, že jsme pomáhali se stěhováním telefonie děkanátu filozofické 

fakulty, byla přenastavena ústředna a některé optické trasy. Vše proběhlo bez 

problémů.  

- Pokračuje příprava a technická realizace rozesílky pravidelného měsíčního newsletteru 

o dění na MU pro zaměstnance. TiO RMU poskytl „cvičnou“ verzi obsahu 

newsletteru, DIS a DPU angažovaly externího grafika, tvorba a rozesílka newsletteru 

bude probíhat pomocí technologií ÚVT (Umbraco).  

- Byla uzavřena smlouva se ZČU Plzeň o instalaci a využití personálního portálu INET, 

nyní chystáme spuštění.  

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválila: 

Martina Novotná Buršíková                            Jana Kohoutková 
        pověřená zástupkyně ředitele ÚVT 


